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Covidové ticho
blogosvet.cz/article/covidove-ticho-nirz7

padla rána, ale stále vládne

Mnozí už zapomněli. Mnozí nechtějí témat znovu otvírat. Vždyť covid
skončil v únoru 2022 přeci, ne? Ale nemůže to období a události jen
tak VYMLČET. Ne z mnoha důvodů. Jedním z nich je, že to období
tzv. pandemie (označované také za plándemii) napáchalo mnoho
škod nejen na zdraví národa, ale také na ekonomice, vzdělávání dětí
a mládeže, vztazích aj. a je potřeba se z toho poučit a vyvodit
důsledky, odpovědnost. A další důvod je, že podle podobného
scénáře poslední měsíce blbnou lidem hlavu s černým kašlem. A
naprosto nestydatě třeba i těhotným ženám. A slovenský prezident
Fico, který nedávno ustanovil vyšetřovací komisi ke covidovém
období, je postřelen!

Darina Kocsisová

15. května v 21:09
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U nás nemáme takovou komisi a nemáme takového premiéra, co by
chtěl konat v zájmu národa a pravdy. Ale máme tady spoustu jiných,
co chtějí a jsou schopní. Jedna z největších mimořádných akcí na
téma covidových lží se konala v listopadu 2023 překvapivě v budově
Poslanecké sněmovny. „Seminář s názvem Vakcinace proti
onemocnění COVID-19 - současný pohled“ se konal 20. listopadu
2023 pod záštitou poslance MUDr. Vladimíra Zlínského, člena
sněmovního podvýboru pro elektronizaci ve zdravotnictví a pro
evropskou zdravotní legislativu. Stojí za to si ji připomenout, protože
to byla ojedinělá akce a výstupy z ní jsou stále aktuální.
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Přestože pouhý měsíc před jeho konáním dostal tým zástupců
Iniciativy 21, SMIS a dalších odborníků prostor nominovat
vystupující, navrhnout obsah přednášek, povedlo se neuvěřitelné.
Veliký sál s kapacitou cca 200 lidí byl zcela naplněn odborníky,
několika málo politiky, diváky, postiženými vakcinací, novináři a
kamerami. Mnoha kamerami přesto, že VŠECHNA HLAVNÍ MÉDIA
akci ignorovala, přestože byli opakovaně pozváni. Nevadí, protože
seminář ukázal, že ke kvalitnímu přenosu, kvalitním reportážím je
NEPOTŘEBUJEME. Akce se povedla přestože klacků hozených pod
nohy bylo více než dost. Ale pojďme po pořádku.

Že to nebyl ledasjaký seminář ukázaly týdny před ním i potom.
Okomentoval to předem vtipně zde na Blogosvětě MUDr. Vladimír
Čížek.

Jistý imunolog Zdeněk Hel se vážně snažil seminář zastavit, když
z daleké Alabamy poslal dopis předsedkyni Poslaneské sněmovny,
aby to zastavila. Detaily popsali např. v EPOCH TIMES v článku
9.11.2023 „Imunolog Hel žádá předsedkyni sněmovny o zrušení
konference o bezpečnosti covidových vakcín: Reakce“.

Ale pořádající poslanec to nevzdával. „ Poslanec Zlínský: Seminář
nezruším, je třeba analyzovat proticovidová opatření včetně
vakcinace“

Jaroslav Turánek napsal „Otevřený dopis profesoru Zdeňkovi Helovi“
15.11.2024.

A s blížícím se seminářem napětí stoupalo. Mnozí účastníci si do
poslední chvíle nebyli jistí, jestli a jak akce proběhne. Milan Kájínek
z The EPOCH TIMES to průběžně sledoval a 16.11. napsal „Seminář
ve Sněmovně má přehodnotit epidemická opatření, už nyní vzbuzuje
silné reakce“ .

V článku z 9.11. je zmíněn jeden z původně pozvaných účastníků
prof. Prymula. Ten účast nejprve přislíbil, ale pak si to asi rozmyslel.
Možná proto, že by se cítil se svými názory a argumenty v oslabení

https://www.blogosvet.cz/article/prolomime-konecne-hraz-covidoveho-mlceni-nebo-opet-zvitezi-cenzura-QEtSA?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3sGlRluQ85d5fncCyaLpDOe8RYEZgSb2q9GWlPdqz8L6V-OhNL8KHaISE_aem_Aan6Nj_YmPPqof-PFPxIdF56cvvEhBoj0dT1SrFV5FRqgR8bCDuWxYY5y_Y8TTYdEydHTSUe-8KS1K9jm4m-1WRw
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https://www.epochtimes.cz/2023/11/10/poslanec-zlinsky-seminar-nezrusim-je-treba-analyzovat-proticovidova-opatreni-vcetne-vakcinace/
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v tomto složení prezentujících :

Tomio Okamura, předseda klubu SPD , Mgr. Jana Zwyrtek
Hamplová, senátorka, MUDr. Vladimír Zlínský, poslanec, MUDr.
Vladimír Čížek, JUDr. Ondřej Dostál, Ph.D., LL.M., výpovědi
postižených, JUDr. Vladana Vališová, LL.M., MUDr. Jaroslava
Chlupová, MUDr. Jana Gandalovičová, Prof. RNDr. Jaroslav
Turánek, Csc., DSc., RNDr. Karel Drbal, Ph.D., RNDr. Tomáš Fürst,
Ph.D. (video), Prof. MUDr. Jiří Beran, CSc.

Záznam celého čtyřapůlhodinového semináře kamerou poslanecké
sněmovny naleznete v archivu sněmovny. Ale je i mnoho dalších
záznamů, přestože přímý přenos přítomných médií byl technicky
složitý. Jako by to chtěl někdo překazit.

Velmi zdařilá reportáž cca ¾ hodiny na Paralelně.cz díky
přítomnému Jiřímu Havlovi.

Robin Čumpelík (Inovace Republiky) přijel na seminář přímo ze své
zahraniční mise a udělal na místě anketu na téma WHO.

Zdařilý rozhovor na téma MÉDIÍ pořídil Ivan Smetana z KTV po
semináři.

Hned po akci vydaly v THE EPOCH TIMES další články:

20.11.2023 „Odborníci vyzývají veřejnost i politiky, aby přestali „strkat
hlavu do písku“ a diskutovali o očkování proti covidu-19“

21.11.2023 „Profesor Hořejší byl ve Sněmovně konfrontován ženou,
jejíž syn údajně zemřel po vakcinaci“

22.11.2023 „Lékař investigativcem: 9 vládních covidových
„dezinformací“

Ten poslední zmíněný článek komentuje vystoupení MUDr. Čížka
s názvem DEZINFORMACE - FAKTA – OTÁZKY Kdo je tady
dezinformátor? Originál prezentaci doporučuji ji jako podkladový
materiál, pokud byste se např. rozhodli navštívit a vyzpovídat

https://videoarchiv.psp.cz/playa.php?cast=3587
https://paralelne.cz/2023/11/22/hlasite-ticho-tak-by-se-dalo-nazvat-covidove-slyseni-v-parlamentu-cr-ktere-se-konalo-20-11-2023/
https://www.youtube.com/watch?v=EfhyxoNaV0s
https://www.facebook.com/ktvlive.zpravodajstvi/videos/1013307463295221?locale=cs_CZ
https://www.epochtimes.cz/2023/11/20/vedci-lekari-a-pravnici-vyzyvaji-verejnost-i-politiky-aby-prestali-strkat-hlavu-do-pisku-a-vstoupili-do-diskuse/
https://www.epochtimes.cz/2023/11/21/profesor-horejsi-byl-ve-snemovne-konfrontovan-zenou-jejiz-syn-zemrel-po-vakcinaci/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3USTFRIIj04UwPEmGnqyBTpMJQqa6g_55n25F2M7GAnUqkhWs83Luib-0_aem_AancFQpPcz0SfCSq5eeYFqqTq3V3IBMde8IG1iaFRaIrA3nK6J8DtU-sqrXgW218u3yf0sjtu0tat1T8SpJCxMUf
https://www.epochtimes.cz/2023/11/22/lekar-investigativcem-9-vladnich-covidovych-dezinformaci/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0M7w91T5ao7_7ufsznLYXk-kcAvqDeQp1_WJuAHQi5Gf0BnXH730iq-Kg_aem_Aam66Lgez9dHO1SozbnRyboYyKeE7FK6kqU4tjjuverj6L5G1vtKqswOzOnZRxmwM780ymEPmbFU3rRaIbZGtm5v
https://vladimircizek.cz/wp-content/uploads/2023/11/Covid19_dezinformace_fakta_otazky_parlament_20-11-2023.pdf?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3uEDC5OddXnIe8xPOs2rmaBkLM2WI6ypQfGfXsUe0mgWEaUBShcDRGQf8_aem_AalD6f9t2AJlXm_AvaYznaDm9K7U0nrGu777CG7hRm9qaQLppZTN18a4iBTg9O1UJGOh8y_yPSqVqRStE3RSWtOV
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nějakého poslance či senátora. Oni by to totiž, pánové a dámy dobře
placení z veřejných peněz, potřebovali. Tedy, aby se jich voliči ptali a
oni museli odpovídat. A nejen na téma covidu. Témat a otázek je
více než dost i v dalších oblastech.

Kromě uvedených příkladů nutno podotknout, že na místě byli i
zástupci dalších médií, třeba Lion-TV, Raptor TV a Petr Bureš TV.
Přestože veřejnoprávní a další média hlavního proudu akci oficiálně
ignorovala, přeci jen ji zpovzdálí sledovala. Jak jinak si vysvětlit, že
se jeden s prezentujících se pár dnů na to dostal v duelu do TV
NOVA. Konečně jsme si mohli vyslechnout dialog dvou odborníků s
opačnými názory ! Někteří to komentovali na sítích tak, že „Drbal
Prymulu drbal.“

A asi těch reakcí bylo více. Hned v den konání semináře se do
semináře obuli na iDnes.

Roli hlavního záškodníka po semináři sehrála VašeTuba (=YT).
Rozdávali banány všem médiím, které chtěly zveřejnit záznamy ze
semináře. Co si budeme povídat, ten oficiální záznam pořízený
sněmovnou nestál za moc. Ale že si VašeTuba dovolí banovat
záznam se semináře v poslanecké sněmovně, protože usoudí, že
jeho obsah je závadný, tak to už je síla. Zkusili to, ale zapojení
novináři si s tím také poradili. Kdyby jim to nepřidávalo práci, tak by
to počínání YT bylo k smíchu stejně jako snažení pána z Alabamy.

Kompletní přehled všech vystoupení a PREZENTACÍ jednotlivých
řečníků je na SMIS a NFSN. Speciální poděkování kromě všech
pořádajících a účinkujících patří Viktorovi Barošovi a týmu
Nadačního Fondu Svědomí Národa, kteří se podíleli nejen na
přenosu ze semináře, zveřejnění záznamů, ale i technické přípravě
předem a zajištění na místě.

Z přednášek uvedu pár příkladů rovnou zde:

https://tn.nova.cz/zpravodajstvi/clanek/530664-vakciny-skodi-tvrdi-imunolog-drbal-zachranuji-zivoty-oponuje-prymula?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3NzvcmR1n0ryLqswZE5XIbuCMOGiTDYBmHYyPiGm6pae9h50erJmhmLRE_aem_AamryM9-Sqfloml2i47gzGTNO9aVUq0LmG6ZgXkkyFihqN_BA_1Xvs6Ncjhf7Zud81IEB-Ik-HY73AIi3jOqUi-X
https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/snemovna-seminar-vakcinace-proti-onemocneni-covid-19-soucasny-pohled-spd.A231120_103933_domaci_kop
https://smis-lab.cz/2023/11/24/velke-covidove-ticho-ukonci-vyhodnoceni-dat-vzajemna-spoluprace-a-vedecka-pluralitni-diskuse-shodli-se-odbornici/
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"Už mě nikam nezvou," zmiňuje prof. Beran neutěšený stav v oblasti
akademické diskuze na toto téma a je rád, že může promluvit na
půdě Poslanecké sněmovny.

Lékař MUDr. Vladimír Čížek ve svém příspěvku na odborném
semináři „Vakcinace proti onemocnění C.V.D-19 - současný pohled“
rozebírá deset dezinformací, kterých se v souvislosti s covidem
dopustilo přímo ministerstvo zdravotnictví. Zároveň vznáší osm
dosud nezodpovězených otázek, kterými by se podle něj měla
zodpovědná místa rozhodně zabývat.

Imunolog RNDr. Karel Drbal, Ph.D. ve svém příspěvku na semináři
připomíná, jaké postupy je třeba používat při sledování bezpečnosti
léčiv.

Senátorka Jana Zwyrtek Hamplová promluvila na semináři
„Vakcinace proti onemocnění C.V.D-19 - současný pohled“ o svých
zkušenostech advokátky, která spolu s dalšími kolegy podnikala
právní kroky na obranu práv občanů a proti protiústavním nařízením
vlády.

Advokátka JUDr. Vladana Vališová ve svém příspěvku vysvětluje
nedostatečnost současné právní úpravy týkající se odškodnění
osob, jejichž zdraví bylo poškozeno vakcínou proti covidu-19.

Matematik a datový analytik RNDr. Tomáš Fürst, Ph.D. ve svém
příspěvku pro seminář dokládá, že z dat, která jsou dostupná,
nevyplývají dostatečné podklady pro argumenty o účinnosti a
bezpečnosti, které ráda používají oficiální místa.

Kardioložka MUDr. Jana Gandalovičová upozorňuje ve svém
příspěvku na chybně provedenou registrační studii, na základě které
dostaly nejrozšířenější vakcíny proti covidu schválení k nouzovému
použití a následně se jimi plošně očkovalo navzdory faktu, že
výrobce už po dvou a půl měsících od vypuštění vakcín na trh věděl
o vysokých počtech nežádoucích účinků, včetně 1200 úmrtí.

https://www.youtube.com/watch?v=Q4jNqrCaAJI
https://www.youtube.com/watch?v=2khNoAY_QVo
https://www.youtube.com/watch?v=yx5Ix6oeVfg
https://www.youtube.com/watch?v=HbYd_SwaUkM
https://www.youtube.com/watch?v=cDlag6_GxOY
https://www.youtube.com/watch?v=z5xVReTCjGU
https://www.svedomi-naroda.cz/2023/11/24/seminar-v-psp-cr-mudr-jana-gandalovicova-nezadouci-ucinky-ockovani-mrna-vakcinami-v-kardiologii-prokazane-i-potencialni/
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Všechny příspěvky přehledně vč. emotivního vystoupení postižených
a diskuse s diváky najdete přehledně také zde https://www.svedomi-
naroda.cz/seminar/

Na semináři jsem byla, byla to velká akce. Po skončení semináře
jsme ještě šli v počtu asi 50 osob na oběd do nedaleké univerzitní
restaurace a bylo to také příjemné setkání. Zakončila bych tuto
vzpomínku a rekapitulaci informacemi ze zákulisí, z chodeb
sněmovny: „… až takto to nečekali. … ve sněmovně se předvedl
zcela profesionální výkon, včetně několika profesionálních TV
záznamů, a to byla další věc, která velmi znepokojila okolí. Vlastní
média. Tedy to děláme dobře!“ Takže až budete chtít hledat
informace, výše máte zmíněno mnoho médií, které stojí za to.
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